
Helios bestyrelsesmøde tirsdag d. 5. sept. 2023. Referat.

Indkaldt: Lars Kensmark, Hans Henrik Hedemann, Hanne Holm, Johnny Elkjær, Sofie Raviv,
Nils Thobo-Carlsen, Peter Eduard, Annette Christiansen. Suppleanter - træder ind i
bestyrelsen på skift: Oliver Streich, Flemming Helsted så længe MetteMarie Bjerregaard har
orlov.

Afbud: Hanne

Ordstyrer: Lars Kensmark
Referent: Sofie Raviv

Dagsorden:
Karakter XX Forklaring kommentarer Referat
Artikel i Det
Rigtige Faaborg

Pernille Pedersen fra
DRF deltager i dette
pkt.

1. Godkendelse af
referat fra d. 7.
august

Godkendt

3. Godkendelse af
Dagsorden

Godkendt

2. opdatering af
hjemmesiden, -
alt andet end
film og event.

JE
LK

Line er ved at blive oplært i at
opdatere hjemmesiden. Hun har
brug for hjælp til, hvad der skal
stå - Line kan klare det tekniske.
Lars spørger Kirsten Bohl om
hun vil se på indholdssiden.

4. Hvilken vinkel
kunne vi tænke
os i en artikel i
DRF?

Debat efter indlæg fra
Pernille.

Vi vil gerne lave en artikel hvor
vi hylder frivilligheden - og
sætter fokus på alt det kæmpe
arbejde, der lægges i huset for at
sikre at vi har et kulturhus og en
biograf.

5. Frokost eller
andet for de
frivillige?

NTC
og
(HH) .

Vi vil gerne lave en event for de
frivillige.
Bestyrelsen vil gerne invitere til
julefrokost. Nils tager den med
til eventgruppen.

6. Medlem 600
fejret

lk,
Poul

skal vi gå 800 til sept
2024. Strategi
justering?

Fokus på nye tilflyttere - give
dem en Helios Folder og en
"Hvordan bliver jeg medlem”
samt to fribilletter.
Lars taler med Klaus Juel Jensen
ommuligheden for at give noget
til “posen”.
Sofie taler med Kasper (Uddeler
fra Føtex) om at sætte hverve
skranken op.
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Lars spørger på
Tovholdermødet hvem der
eventuelt kunne have lyst til at
stå i hverve skranken.

7. Brandsyn 7
sept

lk/nil
s

Eduard med ?

Caben er med,
procedurer. Nathan er
adviseret.

Brandtilsynet har sendt mail
Helios - den er sendt tilbage til
kommunen, da de er ansvarlige
for brandsikkerheden i huset.
Der er møde 14:45. Lars, Nils og
Jørgen Caben deltager.
Per Hansen fra kommunen
deltager.
Fra Helios’ side er vi
observatører og kan give dem
vigtige informationer og
oplysninger.

8. Lars væk en
uges tid

9. Albanifonden
har betalt/lk

lk Hermed “ landet”
400 tkr i likviditet.
til info

Vi har ikke noget udestående.
Vi har ikke nogen udfordringer
med likviditeten.

10. Tovstandere og
rød løber

lk Nils bestiller nyt udstyr.

11. Formandsbrev
assistance

lk foreslår 300 kr x2
årligt

Vi fortsætter med ugebrev som
nu. Lars er afsender og tydelig
på denne måde.
Lars vil gerne prøve et
samarbejde med DRF 4 gange,
hvor han kommer i radioen.

12. Pylon
reklameskilt og
politisk strategi

lk,
nils

Kommunen skal ikke betale for
pylonen - vi ønsker at ændre
skiltet, og det gør vi.

13. Ny dato for
strategi
weekend!

lk, sr 5. november
Vi vil gerne tale om formål og
vision.
Lars spørger Hans Stavnsager
om han har lyst til at give et
oplæg.
Nils spørger direktøren fra
FAFID om han vil komme og tale
om forskellige konstellationer,
han kender til i
biograf-verdenen.

14. Forslag til
mødeplan for
2024

Bilag Godkendt

15. Status på event
den 23/9

jbe Indvielse af Dolby
Atmos og 4K
projektor.

Der er sendt invitationer ud til
kl.18.00 starter eventen
Lars byder velkommen
Vin, øl og tapas - Soze leverer
tapas.
18:45 Lars takker sponsorer.
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19:30 spiller vi filmen

Vi ser gerne at hele bestyrelsen
deltager (med t-shirt)

16. Godkendelse af
indkøb af UPS

jbe Primært til
Integra-server.
Budget ca. 1.000,- kr.

Godkendt

17. Evt. Opera -
FAFID afholder seminar på
Nyborg Strand d. 20.-21.
september. Der er
deltagerbetaling på 1.000 kr.
Der er indkøbt mikrofoner - det
er betalt og det virker perfekt.

Næste møde d. 4. oktober.
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